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Actiepuntenlijst:
- Overleg plannen tussen GMT, FEZ, CIBG

1. Opening, vaststellen agenda en mededelingen
De voorzitter opent de vergadering. BEE | uit later aan

RFNgeeft aan dat hij twee gasten heeft meegenomen: 5.1.2e en

geeft aan de meeting van de stuurgroep na punt 3 te verlaten.

2. Vaststellen verslag stuurgroep Programma PBM 3 mei jl.

Bijlage 1. Ter besluitvorming.
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De voorzitter vraagt of er opmerkingen zijn nav het verslag van de stuurgroep van a
3 mei. Er zijn geen opmerkingen waarmee het verslag is vastgesteld.

20m

De voorzitter wijst erop dat de actiepunten uit het verslag van 3 mei bij het CIBG

zijn belegd en vraagt ERERce voortgang hierop toe te lichten.

BERicht voortgang actiepunten toe:

Punt 1: Er staat een projectmanager op dit onderwerp en dit punt is in uitvoering.
Punt 2: Staat op de agenda zie punt 4.

Punt 3: Hier is aandacht aan besteed maar dit punt wordt naar achter geschoven.
Punt 4: Op dit punt haakt de nota varfiEiaan.

3. Nota randvoorwaarden beheren noodvoorraad (toelichting

c18o)
4. Bijlage 2. Ter informatie.

Bic de nota toe

De voorzitter vraagt naar de reden dat EY nog geen rapportage heeft opgeleverd
terwijl de controle al plaats heeft gevonden.

BFL ntwoordt hierop dat het rapport opgeleverd zou worden, maar dat EY

aangeeft te willen wachten op andere onderzoeken, zoals dat van Grant Thornton

en Deloitte, omdat de uitkomst daarvan van invloed zou kunnen zijn op de

bevindingen van EY.ro. dat er een bijzondere situatie is maar licht toe dat

als het rapport niet snel komt, de bevindingen niet gecommuniceerd kunnen

worden aan de Algemene Rekenkamer en de ADR. Daarnaast: als er interne

controles worden uitgevoerd, en er treden verschillen op, dan is het niet duidelijk
is wanneer deze verschillen ontstaan zijn. Hier zijn volgens iElgrote zorgen over.

De voorzitter vraagt naar de rol van de opdrachtgever. Er ontstaat onduidelijkheid
over de vraag hoe het opdrachtgeverschap belegd is, bij FEZ of bij GMT. De

voorzitter verzoekt het programmateam hierover zo snel mogelijk duidelijkheid te

verschaffen.

Boe een procesvoorstel om kortst mogelijke termijn een gesprek te

plannen met GMT, FEZ en [len om scherpte aan te brengen.

Bctwirelt of dit qua tijd kan en wijst erop dat het over drie rapporten gaat
waarvan er 2 verregaand compleet zijn. Een beperkt aantal iers met een

erkte scope, dit kan een accountant clausuleren voigensiillBR. zich daarbij aan en licht toe dat het van gezamenlijk belang is om dit op

te pakken om zo een beter verhaal te presenteren aan de ADR en de ARK.

De voorzitter concludeert dat er een overleg komt met GMT, FEZ, en CIBG ter

verduidelijking van het opdrachtgeverschap en de vraagstukken die vanuit EY

omen ect: aan voor vervanging te zorgen tijdens het bovengenoemde

overleg.

BBomt terug op het punt van het opdrachtgeverschap: Mediq is opdrachtgever
van het onderzoek fl geeft aan dat dit formeel kan kloppen maar dat het

informele opdrachtgeverschap wel bij VWS ligt.

Pagina

2van4



963386

Directoraat Generaal Curatieve Zor
Directie Geneesmiddelen en Medische T

5. Datum

6. Nota continueren noodvoorraad (toelichting en
2 ju 2021

ijlage 3 en 4. Ter besluitvorming.

BE3- i: in dat de nota is verbouwt t.o.v. een vorige versie. Duidelijk is dat de

omvang van de noodvoorraad zodanig groot is dat afbouwen tijd nodig heeft en

dat dit gepaard zal gaan met consequenties als kosten, het voortzetten van

dienstverleningscontracten met derden / onrechtmatigheden. Hier is echter niet

aan te ontkomen. Het perspectief is de goederen exit-strategie zoals weergegeven

in de meegestuurde presentatie; dit is de werkwijze waarop het CIBG de

noodvoorraad af zal bouwen.

EERlpeet
aan dat het idee is om, na akkoord van

de stuurgroep, de laatste tas van de minister voor de zomer —

morgen 12 uur - te

halen zodat het CIBG al kan starten met het afbouwen van de noodvoorraad.

Iedere week/ maand die hiermee gewonnen kan worden is meegenomen, gezien
de opslag hoge kosten met zich meebrengt. Daarbij hebben we dan een verhaal

voor Kamer en media over de omgang met de omvang van de voorraad. Hier

vraag kkoord voor.

i
en voegt een persoonlijke noot toe. De stuurgroep is in maart al

akkoord gegaan met een eerdere versie van de goederen exit-strategie. In de

corona-tijd heeft het LCH alles gedaan om producten uit te leveren en oplossingen
te vinden. Altijd in afstemming met alle stakeholders, waaronder Dienst Domeinen

van het ministerie van Financién. Nu zijn er echter geen alternatieven meer, de

houdbaarheid verloopt en opslag kost veel geld. Niet aanbesteden is de laatste

oplossing. Het is een moeizaam en beladen traject maar deze nota biedt de

oplossing voor de goederen exit-strategie.

vost dat de stukken/ beslispunten een element van onrechtmatigheid
evatten - de aanbesteding - maar dat dit inhoudelijk begrijpelijk is. De kosten die

met deze aanpak gemoeid zijn zullen nog niet gedekt zijn in de begroting. De

notie is om de geldende procedures goed af te handelen. Dus als het gaat om het

moeten aangaan van onrechtmatigheid betekend het belangrijk is te duiden dat er

geen andere mogelijkheden zijn. De portefeuille-houdende minister als wel de

minister die verantwoordelijk is voor het financieel beheer moeten hier beiden een

oordeel over vellen, en open de kamer informeren. Bestel voor iedereen

maximaal mee te nemen in dit proces. Onderbouwing en het binnenhalen van

middelen/ de gang naar financién is belangrijk volgen

De voorzitter beaamt dat het begrotingsverhaal belangrijk is. Dat het belangrijk is

deze langs beide bewindspersonen te laten lopen met een goede toelichting.

S12
aan dat het gesprek met FEZ en IRF reeds loopt over de financiéle

ekking en dat hiervoor de zogenoemde augustusbrief wordt gebruikt. Belangrijk
voor

>
dat de stuurgroep achter de vandaag voorliggende aanpak staat om

naar de augustus-brief toe te kunnen werken. Al het nieuwe doen we volgens de

daarvoor bestemde procedures en processen, voor al het oude moet een weg

gevonden worden.

De voorzitter vraagt leden in te stemmen met de beslispunten zoals genoemd. De

stuurgroep stemt toe.

BEveraat de bijeenkomst.
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Datum

8 juli 2021

7. Actualiteit: politiek-bestuurlijke situatie en overdracht binnen GMT

8. Ter bespreking.

CRPESlicht toe dat de nadere uitwerking van het dijkenmodel d.w.z. de ijzeren
voorraad heeft stilgelegen aan GMT zijde door alle hectiek ronde de Sywer casus

en het rapport van de ARK. Daarom is de reeds geplande overdracht van het

dossier aan het cluster leveringszekerheid versneld doorgevoerd.

9. VSO ijzeren voorraad (toelichting [INGE IE)
10. Bijlage 5. Ter informatie

512
Ly toe dat de meegestuurde antwoorden op het VSO aan de Kamer zijn

verstuurd raagt zich af wat de momenten zijn dat er echt een beslissing moet

worden genomen (fatale deadline).

5.1.26 [20 toe dat dit niet hard te zeggen is. Deels zal dit afhangen van het

voorraadbeheer zoals de houdbaarheid van de producten - er valt op een gegeven

moment geen noodvoorraad meer over te dragen aan een partij die de ijzeren
voorraad zal beheren - en deels van het draagvlak in het veld en in de politiek.
Het huidige momentum zal verdwijnen en dat zal discussies taaier maken.

Richting toekomst heeft het veld duiding nodig, zeker als investeringen nodig zijn
zoals bij producenten.

worden in de augustus-brief. icht toe dat die wens er is, maar dat dit nog

geen feitelijkheid is. [iE licht ti at de Tweede Kamer dit onderwerp als niet

controversieel heeft bestempeld. Waaropffiifeageert dat het kabinet op corona

sowieso missionair is.

11.

12. Update Kwaliteit (toelichting [J NERITSN
BE vertett dat het testbeleid is vastgelegd.

i i verhelderen

|
kosten van de ijzeren voorraad betrokken

e |

Clllicht toe dat er vanuit de EU nu een voorstel ligt om de tijdelijke aanbeveling
om producten zonder CE markering op de markt toe te laten, weer in te trekken

per 1 september. Mochten spullen nog op de plank liggen mogen deze tot 31

december 2021 gebruikt worden. Mochten ze op de plank liggen bij een

zorginstelling, wat het LCH niet is, dan mogen deze tot 31 juli 2022 gebruikt
worden. IG] heeft een ander kader maar wil mee in dit proces om het

gedoogbeleid in te trekken.

13. W.v.t.t.k.

Voorzitter sluit af
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